
Česneková pomazánka provoněla náměstí 
Po 5 letech jsme při 37. ročníku Erlbašského horského výšlapu měli znovu výhodu domácího prostředí 
a připravili jsme tak turistům, kteří naším kontrolním a občerstvovacím stanovištěm prošli, příjemné 
odpočinutí v krásném prostředí lubského náměstí. 
Po delší době, kdy byla naše stanoviště na loukách či lesních 
pasekách v Počátkách, Kostelní, loni v Německu u sjezdovky 
na Kegelbergu, jsme letos „vybojovali“ domácí prostředí. 
Turistický pochod je již 11 let veden jako přeshraniční, lubští 
přátelé pěší turistiky byly vždy turisty uznáváni jako jedni 
z nejlepších, a tak bylo na čase, zvolit Luby. Od startu 
v Eubabrunnu jsme trochu dále, proto přes naše stanoviště byly 
vedeny jen dvě trasy – střední 18 km a dlouhá 28 km. Většina 
turistů volí krátkou, 12km trasu, ale i tak naším městem a tudíž 
naším stanovištěm prošlo úctyhodných 540 turistů.  
Počasí bylo pro turistiku příjemné, kolem poledne sice lehký 
deštík, ale jinak pohoda. 
Celkový počet turistů 37. Erlbašského horského výšlapu byl 
letos jen o málo menší než loni, bylo jich úctyhodných 1366. 
Standardem našeho občerstvovacího stanoviště je již po léta 
vyhlášená česneková pomazánka, která turistům pravděpodobně 
dodává nové síly, neboť její spotřeba je značná. Nikomu nevadí, 
že potom „smrdí“, vždyť smrdí i ostatní a nikdo to tak na 
druhém nevnímá. Všichni jsou si rovni ☺. 
A nebyli bychom to my, kdybychom opět neměli malý „bonus“ pro turisty. Letos pivečko zdarma. Za 
pochopení a financování patří poděkování MěÚ Luby a dále jednomu příznivci našich aktivit, který si 
nepřeje být jmenován. Poděkování zaslouží i naši hasiči, kteří zapůjčili „pojízdnou pípu“, kterou odborně 
zapojil a uvedl do provozu Honza Lys. 
S posledním turistou jsme se rozloučili ve 12 hodin, následoval úklid a odvoz lavic, stolů, popelnic, atd. 
To již z větší části zajišťovali kluci z Technických, kteří nám ráno vše připravili. Bez jejich každoroční 

pomoci bychom nefungovali. Proto i letos – Ing. 
Martine Lukeši + kluci: DÍKY. 
Poděkování zaslouží i tým lidí, kteří se na 
přípravě a vlastní realizaci podílejí. Heidi 
Kubartová – to je naše zlato, bez její pomazánky 
a čaje bychom nebyli tak „slavní“. Dalšími 
pomocníky jsou již standardně Milada Remžová, 
Eva Kreuzingerová, Tomáš Lenc, manželé Krista 
a Vladimír Glázrovi, Daniela a Radek Malíkovi. 
Letos poprvé aktivně pomáhala i moje vnučka 
Maya Martin s kamarádkou Simonou 
Zemčákovou. Děkujeme. Je dobře, že 
o následovníky nemusíme mít strach, přeci 
jenom pomalu a jistě stárneme ☺ … 

Za Spolek přátel pěší turistiky Jan Kreuzinger 

Červen 

2016 

Ročník XXIII Cena 6, - Kč 
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Pirátský den 
Poslední dubnový pátek se třída Hvězdiček 
a Motýlků zaplnila samými malými piráty. Byli 
jsme totiž pozvaní, v rámci spolupráce s německou 
MŠ Kinderland, na Pirátský den do 
Markneukirchenu. Tento den byl jednoduše 
úžasný, a to po všech stránkách (i co se týče 
počasí). Důkazem byly rozzářené oči dětí 
a jednoznačná odpověď na otázku " Co se ti líbilo 
na Pirátském dni nejvíce?" - "Úplně všechno! " 
Pirátské dopoledne bylo naplněno velmi pestrým 
programem. Na uvítanou jsme si společně  
zazpívali  česko - německou Pirátskou hymnu, 
poté si děti vyrobily pirátské klobouky z papíru a pak jsme vyrazili za soutěžemi, které se odehrály venku 
na zahradě. Posledním úkolem malých pirátů bylo nalézt ukrytý poklad. I tento úkol děti bravurně splnily 
a odměnou jim byly sladké melouny, na kterých si moc pochutnaly. Že se den opravdu vydařil, dokazují 
fotografie na našich webových stránkách. Další setkání se uskuteční v naší MŠ pod názvem Sportovní 
den s krtečkem a jeho kamarády, na který se již velmi těšíme. Kolektiv učitelek MŠ v Lubech  
 

Muzikál v pražském divadle Karlín 
Čtvrtek 19. května byl pro mnohé naše žáky 7. až 9. třídy velice nevšední. Po třech vyučovacích hodinách 
ve škole nás čekal zájezd do Prahy. Cílem této exkurze bylo večerní představení muzikálu The Addams 
Family v Hudebním divadle Karlín. O tom, jak se některé dětičky nemohly dočkat Prahy, se snad ani 
nemusím zmiňovat.   
V Praze jsme zhruba po třech hodinách jízdy autobusem vystoupili v blízkosti Pražského hradu. Ten jsme 
si společně s davem turistů prohlédli a vydali jsme se směrem k Václavskému náměstí. Karlův most 
a další pražské památky účastníky našeho zájezdu moc nezajímaly, i když počasí na procházku bylo jak 
vymalované.  Holt, navštívit naše hlavní město a nekoupit si jídlo ve značkovém fast foodu, bylo pro 
některé naše děti prostě nemyslitelné!   
Po téměř hodinovém rozchodu (nutného doplnění kalorií po dlouhé procházce Prahou) jsme zamířili do 
divadla. V 19.00 muzikál začal úvodní melodií, která je poznávacím znamením všech filmů o Addamsově 
rodině. Známý herec a režisér Antonín Procházka nám, divákům, představil poněkud morbidní rodinu, ve 
které se dcera Addamsů Středa zamiluje do obyčejného kluka Lucase. Mladí se rozhodnou obě rodiny 
seznámit. V hororovém panství Lucasovy rodiče čeká „netradiční“ večeře. Kromě strašidelného domu, 
sklepení a děsivé zahrady se děj odehrává i v newyorském Central Parku. Myslím, že naše děti zaujala 
nejenom scéna, ale i velice dobrá choreografie, písničky i docela vtipné texty. 
Muzikál byl právem odměněn dlouhým potleskem. Do autobusu jsme nastupovali po dvaadvacáté hodině. 
Jen pár jednotlivců se po pozdní večeři v autobusu uchýlilo k odpočinku. Ostatní vřele diskutovali 
o svých zážitcích z tohoto nevšedního dne. Do Lubů jsme dorazili něco po 1 hodině ráno.  

Naši žáci byli s průběhem exkurze velice 
spokojeni. Až na pár výjimek muzikál v našem 
hlavním městě zhlédly děti vůbec poprvé. Byli 
jsme trošku zklamáni pouze z toho, že v hlavní roli 
neúčinkovala Lucie Bílá. Avšak alternace hlavní 
postavy paní Danielou Šinkorovou byla úžasná. 
Určitě bychom si podobnou exkurzi do 
kteréhokoliv divadla v Praze rádi zopakovali. Chci 
proto jménem všech účastníků tohoto zájezdu 
poděkovat zastupitelům města v Lubech za 
finanční podporu. Bez ní bychom takovou akci 
zorganizovat nemohli. 

PaedDr. Lenka Grocká 
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Opět hezká procházka 
Ranním vlakem v 5.43 hodin vyjela v sobotu 14. května 
šestnáctičlenná skupina turistů (+ Koudelků pes) za poznáním 
krásné přírody podél naučné stezky „Stebnický potok“. Potěšila 
účast 4 německých turistů, kteří si (prý rádi) přivstali, aby se 
tohoto výletu mohli zúčastnit. 
Meteorology slibované studené a vlhké počasí se naštěstí 
nekonalo. Bylo sice chladněji, ale postupně se oteplovalo, 
i sluníčko nás místy provázelo. A tak jsme se z nádraží 
v Dolním Žandově vydali na 15kilometrový úsek do Lipové. 
Procházet se ranním lesem za doprovodu ptačího zpěvu - 
paráda! Krásná příroda, křišťálově čistá voda Stebnického 
potoka, ochutnávka minerálního pramene, zajímavé informace 
poskytovaly informační tabule. Jak již uvedeno v titulku – opět 
hezká procházka. 
 

„Klasika“ nás čekala na nádraží v Lipové. Vše 
zavřené, včetně WC, nikde žádná lavička. Poslední 
zbytky svačin jsme tak dojídali vsedě na zemi či 
na zábradlí. Němečtí kamarádi, více znalí, s sebou 
měli „podprdeláky“ a tak si svačinku, v pohodě 
sedíce, v klidu vychutnali. 
Rádi jsme pak usedli do vlaku, který nás dopravil 
do Chebu a další následně do Lubů. Tradičně jsme 
se na chvilku zastavili ještě u „Brčiho“, zhodnotili 
výlet a poděkovali manželům Koudelkovým za 
opět perfektně připravenou turistickou akci. 
 
Níže najdete další pozvánku. Budeme rádi, když 
i Vás mezi námi uvítáme. 

Jan Kreuzinger 
 
 

Turistický oddíl TJ Luby Vás zve na zajímavou akci: 
Dendrologicko-botanická exkurze do okolí Lubů 

Vedoucí: 
Ing. Jiří Velebil (Výzkumný ústav Silva Taroucy 
pro krajinu a okrasné zahradnictví, Průhonice) 
a RNDr. Jiří Brabec (Muzeum Cheb) 
 
Náplň: 
Zajímavé dřeviny intravilánu obce Luby a okolí zaniklého zámku, památná 
lípa. Květena zaniklých obcí, lesních cest a mokřadů. 
 
Sraz:  
sobota 18. června 2016 v 10.40 hodin na vlakovém nádraží v Lubech 
 
Trasa: 
Luby – Horní Luby – Liščí hora – bývalá obec Výspa (Dürngrün) – Luby 

 
Zveme všechny zájemce na zajímavou exkurzi naším okolím s odborným výkladem. 

Přeskoč, přelez, ale … 
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Lubští skauti bodují 
Skautský oddíl středisko Vysoký kámen se pravidelně účastní sportovních a znalostních akcí pořádaných 
jinými oddíly a pravidelně na nich sklízí úspěchy. Jednou z těchto akcí byla soutěž pořádána v Chebu 
s názvem „Znáš Cheb“. Konala se v dubnu a naše středisko bylo zastoupené devíti dětmi a dvěma 
dospělými členy. Skauti byli rozděleni do 3 skupin a na různých místech Chebu plnili úkoly z oblasti 
historie Chebu. Správné odpovědi na položené otázky mohli získat od kolemjdoucích, z informačních 
tabulí ve městě, nebo z městského infocentra. Naši skauti se umístili na předních místech. Po ukončení 
soutěží byl sraz na skautské základně na Želvě (skautská základna střediska Dakota Cheb), kde byly 
vyhlášeny výsledky. 
Další soutěž proběhla 8. 5. ve městě Kynšperk nad 
Ohří ve středisku oddílu Lípa. Tentokrát se jednalo 
o sportovní soutěž v několika disciplínách a sešlo 
se nás 13 dětí a 5 dospělých. Několik oddílů 
z kraje soutěžilo ve šplhu, běhu a dalších 
disciplínách. Náš oddíl získal pohár za celkové 
druhé místo. Naším nejlepším sportovcem byl 
Kuba Krak, který získal pět diplomů za vynikající 
umístnění a pohár. Ale ani další mladí sportovci 
neodešli s prázdnou. Náš lubský oddíl zkrátka 
fungoval jako dobrý tým. 

Skautský oddíl Vysoký kámen - Luby 
 

Pozvánka k oslav ě 70. výro čí založení TJ v Lubech 
TJ Luby Vás zve na setkání bývalých i současných fotbalistů, kteří před x lety postoupili z okresního 
přeboru do 1. B třídy Krajské soutěže. 
Setkání se uskuteční 18. 6. 2016 od 13.00 hodin na hřišti kopané.  

Program: 

13.00 hod. zahájení sportovního odpoledne 
přivítání všech diváků a sportovců provedou páni Dörfler a Mlčoch Ota. 

13.15 – 14.00 hod. ukázka tréninku mini-školky (vyhodnocení nejšikovnějších hráčů) 
14.15 hod. zápas přípravek proti rodičům (vyhodnocení nejlepšího hráče a střelce) 
15.00 hod. vystoupení žákovského družstva, ukázka střelby penalt, střelba na cíl 

(odměna nejlepších střelců) 
16.00 – 16.30 hod. muži + senioři kopání penalt, kopy na cíl 
17.00 hod. mistrovské utkání TJ Luby – Sokol Teplá 

Vstupné na celé sportovní odpoledne 20,-Kč, děti zdarma. 

 

ZŠ Luby a letošní deváťáci 
Vás srdečně zvou 

do MKS v Lubech na 

POSLEDNÍ ZVONĚNÍ 

které se uskuteční 
ve středu 29. června 2016 

od 15.30 hodin 
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Fichtelgebirge 2016  
V úterý 17. 5. podnikla osmá a devátá třída výpravu do Fichtelgebirge. Výpravu organizoval pan učitel Milfait 
a doprovázel nás ještě pan učitel Plzák. 
Fichtelgebirge jsou česky Smrčiny. Jejich částí je Ašská vrchovina (postaru též Halštrovské hory, německy 
Elstergebirge). Ta vybíhá Lubskou vrchovinou až k Lubům. Většina Smrčin leží v Německu, kde jsou i nejvyšší 
hory Schneeberg (1051 m n. m.) a Ochsenkopf (1024 m n. m.).  
Začínáme ráno na nádraží v Lubech. Vlakem jedeme do Chebu a odtud objednaným autobusem. První zastávku 
máme u Goethových skal. To je křemenný val, geologická zajímavost. Zdoláváme přírodní hradbu z křemene 
a pokračujeme do Německa. Zastavujeme u pramene Ohře. A ještě kousek autobusem a pak už po svých. Nejprve 
vzhůru k prameni Mohanu. Stoupáme ale dál, až na Ochsenkopf. Tady v horské boudě na vrcholu nás osvěží 
ovocný čaj za dvě eura. Pak bloudíme.  Pramen Náby jsme proto minuli.  Zas kousek autobusem. A opět stoupák. 
Tentokrát spojený s prolézáním kamenného bludiště. Obrovské balvany, skalní tunely a úžiny. Samá žula. To je  
Felsenlabyrinth Luisenburg. Naštěstí každý našel cestu ven. Dojídáme zbytky svačin a pak už autobusem domů.  
Výprava byla velmi vydařená a doufám, že se všem líbila minimálně stejně jako mně.  Míra Šístek, žák 8. třídy 

Křemenný val Goethovy skály U pramene Ohře 

Na Ochsenkopfu je příjemná restaurace Felsenlabyrinthem po dvou i po čtyřech 
 

Praděda Johan  (popis osoby) 
Rozhodl jsem se popsat svého pradědu. Jiří Johan, tak zní celé jeho jméno. Proč jsem si vybral právě jeho? Je to 
třiaosmdesátiletý muž a prožil jsem s ním mnoho krásných chvil. Vím, jak ho rozveselit, ale také poškádlit. Praděda je již 
v důchodu. 
Jeho léta napovídají, kolik si toho ve světě musel prožít, ale stále má krásně prošedivělé husté vlasy. Jeho obličej je kulatý 
a pod hustým obočím skrývá světle modré oči jako pomněnky, které rozděluje placatý nos. Na tváři se mu smějí krásně 
stařecké vrásky. Měří asi 180 cm a je obézní. Nejraději nosí tepláky, pod kterými schovává své svalnaté nohy. Chodí mírně 
nahrbený a ruce jsou podél. Jeho dlaně připomínají lopaty.  
Pro mě je to veliká osobnost. Nejraději poslouchám vyprávění z jeho dětství. Je to jeden z mála lidí, který navždy zůstane 
v mém srdci. On sám zažil mnoho krásných chvil, ale i těch špatných z 2. světové války, a přesto stále žije rád. 

Radek Petrovič, 6. třída 
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Inzerce 

Inzerce 

Společenská kronika 
V měsíci červnu 2016 oslaví význam-
né životní výročí tito občané města 
Luby:  

Černá Marie 
Davidová Libuše 
Galusová Anna 
Holá Marie 
Hradecká Olga 
Masár Jozef 
Mašková Anna 
Mašková Marie 
Pospíšil Lubomír 
Přib Eduard 
Sobotníková Otilie 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 
 

Lubská desítka s pochvalou 
Dobrý den,  
v neděli jsme se zúčastnili vašeho pochodu v Lu-
bech. Ač jsme z Kraslic, tak o tomto pochodu jsme 
letos slyšeli bohužel poprvé. Moc se nám líbilo, 
trasa pěkná, dobře značená a počasí taky vyšlo. Za 
námi i před námi šel štrúdl lidí, myslím si, že bylo 
víc lidí, než 195. Nebo se mýlím? Chci se zeptat, 
zda pochod se koná vždy začátkem května a jestli 
jsou trasy vždy jiné? Jsme aktivní členové KČT, 
takže můžeme porovnávat a hodnotit různé pocho-
dy a vašemu dáváme jedničku!  Byla to pěkná 
nedělní procházka. Jen je škoda, že mezi Čechy 
moc známý asi není. 
Děkujeme a hodně spokojených pochodníků Vám 
přejí  Jana a Jiří Havlíčkovi z Kraslic 
 

Dovětek k prvomájovému pochodu 
Někteří turisté si mi stěžovali, že na konci Zahradní 
ulice za domem Matouškových nenašli značky 
a tak šli dál po louce podle mapky. Hrozně jsem se 
divil, protože zrovna tam jsem značkování žlutou 
páskou zdvojnásobil, aby každý věděl, že má pro-
cházet úzkou uličkou mezi hustým smrkovým 
porostem. Bylo to zrovna takové zajímavé místo – 
taková chuťovka – kterou si cestou po louce nevy-
chutnali. (Den před pochodem jsem celou trasu 
procházel a vše bylo v pořádku.) 
V duchu jsem si říkal, že ti stěžovatelé byli slepí, 
že to přece není možné, aby značení neviděli. Když 
jsem ho ale druhý den z trasy odklízel, opravdu na 
onom zmíněném místě chybělo. Asi po sto me-
trech, na konci smrkové houštinky, pak zase pokra-
čovalo. Za jedenáct roků, kdy trasy pochodů zna-

čím, se mi ještě nestalo, aby část značení někdo 
neznámý strhal. Proto se všem účastníkům omlou-
vám a v příštích letech se budu snažit, aby celá 
trasa Lubské desítky byla označena po celé délce 
a v den pochodu. 

Jindřich Desort 

Lubský zpravodaj v červenci 
Vážení čtenáři, počátkem července jsou dva státní 
svátky, volno mají i v tiskárně, a proto dojde 
k pozdějšímu vydání a prodeji Lubského zpravoda-
je. Odhadem to bude až v pondělí 11. července. 
Tak vydržte a zůstaňte nám věrní! 

Redakce Lubského zpravodaje 
 

Prodám garáž v centru města 
nejvyšší nabídce 

Příčná 69 
776 250 009 

 
Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se 
koná v pondělí 27. června od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 
Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 
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Vyberte si v knihovně 
Agnes Martin-Lugand: Šťastní lidé čtou a pijou kávu. 
Mladá Pařížanka Diane vlastnila kdysi útulnou literární kavárnu s názvem Šťastní lidé čtou a pijou kávu. 
Žila si svůj život, dokud jí tragédie nevzala nejen ty nejbližší, ale i smysl života. Zoufalá Diane se na celé 
měsíce uzavřela před světem. Nakonec se rozhodla splnit sen svého muže a odjet do Irska. Tam do jejího 
pochmurného života vstoupí záhadný fotograf Edward a podivné věci, které se kolem něj dějí, konečně 
přinutí Diane k činu… 

Michel Bussi: Vážka. 
Kdo je tříměsíční miminko, které jako jediné přežilo havárii letadla? Komu Vážka, jak holčičku nazvali 
novináři, patří? O to se přou dvě rodiny, jedna bohatá, druhá chudá. Holčička je přiřčena chudým 
rodičům, ale druhá rodina se s tím nechce smířit. Jejich soukromý detektiv, zdá se, našel po letech pátrání 
k záhadě klíč. Záhy je však nalezen s prostřelenou hrudí. Je šokující rozuzlení dílem náhody nebo někdo 
již od počátku se všemi účastníky manipuluje? 
Jan Mika: Skoro se to podobalo lásce. 
Dvě tragikomické retro novely vynikajícího stylisty a známého českého scénáristy (Život na zámku, 
Náměstíčko, Náves) vyprávějí o lásce a obyčejném životě za časů povinné vojenské služby, letních brigád 
a stranických legitimací. 

Jason Matthews: Rudá volavka. 
Rudá volavka je strhující, autentický a zároveň originální špionážní román – se špetkou provokace – 
z pera veterána CIA s dokonalou znalostí svébytného světa kontrarozvědky. 

Vladimír Ševela: Český krtek v CIA. 
Cesta Karla Köchera z STB přes americké tajné služby do prognostického ústavu. 
Stanislav Motl: Mraky nad Barandovem. 
Sláva i zatracení českých filmových hvězd v době protektorátu a v časech poválečných ortelů. 

knihovnice Vlasta Tomanová 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Pavlovský, Skála, Šíma, Vrbová, Plzák, Záplata. Omluven: p. Kubeš 

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření města Luby v roce 2015. 
Přezkoumání se uskutečnilo v období 9.11.2015 – 11.11.2015 a 26.01.2016 – 27.01.2016 na základě písemné 
žádosti města v souladu s ustanovením § 42 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a v souladu se zákonem 
č. 420/2004 Sb., o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, 
a provedl je finanční odbor Krajského úřadu Karlovarského kraje. V závěru zprávy je konstatováno, že při 
přezkoumání hospodaření města Luby za rok 2015 nebyly zjištěny chyby a nedostatky dle § 10 odst. 3 písm. a) 
zákona č. 420/2004 Sb., o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků, a tím kontrolní orgán 
neshledává rizika, která lze dovodit z uvedených zjištění a která mohou mít negativní dopad na hospodaření 
města v budoucnosti.  
Na základě projednání zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města zastupitelstvo vyslovilo souhlas 
s celoročním hospodařením města (všichni pro), a to bez výhrad. 

♦ Zastupitelstvo města bylo seznámeno se závěrečným účtem města za rok 2015. Skutečné příjmy města byly 
40 242 767,52 Kč a byly o 8 971 917,02 Kč vyšší než schválený rozpočet příjmů. Skutečné výdaje ve výši 
44 384 064,69 Kč byly o 11 529 064,69 Kč vyšší než rozpočtované. Stav bankovních účtů města byl 
k 1.01.2015 19 197 761,75 Kč, stav běžných bankovních účtů města k 31.12.2015 je 15 056 464,08 Kč. 
V konečném výsledku hospodaření není promítnut doplatek dotace na projekt spolufinancovaný z ROP ve výši 
cca 5 100 000,- Kč, který město obdrželo v dubnu 2016. V roce 2015 byl přijat úvěr ve výši 695 750,- Kč na 
nákup bobcatu. Kromě tohoto úvěru k 31.12.2015 nemá město žádné nesplacené půjčky nebo úvěry.  
Součástí závěrečného účtu města byl jak výsledek hospodaření samotného města, tak výsledek hospodaření 
všech příspěvkových organizací města (školská zařízení), hospodářský výsledek bytového hospodářství města 
a obchodní společnosti Lubská Kalora. Závěrečný účet města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 
18.4.2016 a doporučil zastupitelstvu předložený závěrečný účet města za rok 2015 ke schválení. Zároveň 
doporučil u PO převod vzniklých hospodářských výsledků do jejich rezervních fondů a použití prostředků z RF 
na financování činnosti organizací v roce 2016.  
Zastupitelé schválili (všichni pro) závěrečný účet města a jeho organizací a společností za rok 2015 a rozdělení 
hospodářského výsledku a použití rezervního fondu příspěvkových organizací v roce 2016. 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s účetní závěrkou města za rok 2015 a s účetní závěrkou za rok 2015 všech 
příspěvkových organizací zřízených městem Luby. Součástí účetní závěrky města byl výsledek hospodaření 
samotného města a hospodářský výsledek bytového hospodářství města a obchodní společnosti Lubská Kalora, 
součástí účetní závěrky příspěvkových organizací byl výsledek hospodaření všech příspěvkových organizací 
města (školská zařízení). Účetní závěrku města a účetní závěrky příspěvkových organizací města a obchodní 
společnosti  města projednal finanční výbor na svém zasedání dne 18.4.2016 a doporučil zastupitelstvu 
předložené účetní závěrky města a jeho organizací za rok 2015 ke schválení. Zároveň doporučil u PO převod 
vzniklých hospodářských výsledků do jejich rezervních fondů a použití prostředků z RF na činnost 
příspěvkových organizací v roce 2016.  
ZM schválilo účetní závěrku města za rok 2015 (všichni pro, viz protokol o schvalování ÚZ).  
ZM schválilo účetní závěrku Základní školy Luby za rok 2015 (všichni pro), účetní závěrku Mateřské školy 
Luby za rok 2015 (všichni pro), účetní závěrku Základní umělecké školy za rok 2015 (všichni pro) a účetní 
závěrku Domu dětí a mládeže a školní družiny Luby za rok 2015 (všichni pro).  
HV města z drobné hospodářské činnosti byl ve výši - 2 226,75 Kč,  HV z hospodářské činnosti – Kanalizace 
byl -616229,769 Kč, HV z hlavní činnosti      6095868,963Kč,  HV z bytového hospodářství činil 2307988,61 
Kč, HV město celkem za rok 2015 byl  7 785 401,06 Kč.  
Při hospodaření příspěvkových organizací v roce 2015 nedošlo v žádné organizaci k porušení rozpočtové 
kázně, nebylo shledáno závažných nedostatků v hospodaření.  
HV Základní školy Luby z hlavní činnosti byl 0,00 Kč, HV z hospodářské činnosti byl ve výši 1 326,83 Kč. 
Zisk z hospodářské činnosti v částce 1 326,83 Kč bede převeden do rezervního fondu. Zůstatek RF 
k 31.12.2015 činil 479 685,- Kč, po proúčtování zisku bude činit 481 011,83 Kč.  
HV Mateřské školy Luby ve výši -32 643,25 Kč, to znamená ztráta, bude pokryta z rezervního fondu. Zůstatek 
rezervního fondu k 31.12.15 činí 286 098,62 Kč, po proúčtování ztráty z roku 2015 bude činit 253 455,37 Kč. 
HV Základní umělecké školy ve výši 47 685,72 Kč bude převeden do  rezervního fondu, zůstatek rezervního 
fondu k 31.12.2015 činil 170 413,64 Kč, po převedení zisku bude činit 218 099,36 Kč.  
HV Domu dětí a mládeže a školní družiny ve výši 22 169,06 (zisk) bude převeden do  rezervního fondu. 
Zůstatek rezervního fondu k 31.12.2015 činí 24 720,52 Kč, po převedení zisku bude činit 46 889,58 Kč.  
HV bytového hospodářství ve výši  2 307 988,61 Kč  bude převeden na účet 401 – fond hospodářské činnosti, 
zůstatek fondu k 31.12.2015 činil 2 395 984,16 Kč. Neuhrazené platby od nájemníků za rok 2015 vzrostly 
o 142 522,00 Kč. Celkový dluh činí 5 318 629,40 Kč.  
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O použití výsledku hospodaření společnosti Lubská Kalora s.r.o. ve výši 457,60 Kč (po zdanění) rozhodla dne 
2.05.2016 valná hromada společnosti. 

♦ Paní starostka seznámila přítomné se zápisem a s usnesením z valné hromady společnosti Lubská Kalora, s.r.o. 
Protože je město Luby jediným společníkem Lubské Kalory, s.r.o., a zastupitelstvo města plní funkci valné 
hromady této společnosti, ZM vzalo zápis a usnesení z valné hromady Lubské Kalory, s. r. o., konané dne 
2.05.2016,  na vědomí a schválilo usnesení z valné hromady (schválené usnesení valné hromady je přílohou 
tohoto zápisu): Zastupitelstvo města schválilo účetní závěrku společnosti Lubská Kalora, s. r. o., za rok 2015 
bez výhrad (všichni pro), ZM schválilo rozdělení čistého zisku společnosti Lubská Kalora ve výši 457,60 Kč 
(převedení do rezervního fondu celý), dále schválilo zálohové ceny tepla za 1 GJ pro rok 2016 ve výši 549,- Kč 
kotelny U Pily a v Tovární ulici, 493,- Kč kotelna v Družstevní a 484,- Kč pro Základní školu Luby (vš. pro). 

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno se žádostmi o dotaci z Programu na podporu sportovních a volnočasových 
aktivit dětí a mládeže, o kterých bude rozhodováno ve 2. kole v roce 2016. Všechny doručené žádosti splňují 
pravidla tohoto programu. Po rozdělení dotací v 1. kole zůstala v programu částka ve výši 50 000 Kč. Celková 
požadovaná částka ve 2. kole je 28 000.   
Zastupitelé schválili dotace pro sportovní aktivity a volnočasové aktivity dětí a mládeže ve výši: Sbor 
dobrovolných hasičů – činnost dětí 20 000 Kč (všichni pro), Sportovní klub Luby 8 000 Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni se všemi žádostmi o dotaci z Programu pro individuální dotace, které byly podány 
do 2. kola. Byly přijaty žádosti pro oblast podpory činnosti neziskových organizací (činnost místních spolků, 
sdružení a jiných neziskových organizací a podpora obecně prospěšných organizací) v celkové výši 29 000 Kč. 
Všechny podané žádosti splňovaly požadavky programu.  
ZM schválilo dotace pro spolky v následující výši: Společnost pro ranou péči, z.s., 5 000 Kč (požadovali 
10 000 Kč, na návrh paní starostky všichni přítomní odsouhlasili 5 000 Kč), ZO svazu včelařů 9 000 Kč 
(všichni pro), TJ Luby na individuální akci oslavu 70 let fotbalu v Lubech 10 000 Kč (všichni pro) a TJ Luby 
na podporu žáka Levory na přípravu na mistrovství ČR 5 000 Kč (všichni pro).  

♦ Na základě žádostí ředitelů školských zařízení města ZM projednalo a schválilo změnu názvů těchto školských 
zařízení s platností od 1.09.2016.  
ZM schválilo změnu názvu Základní školy Luby,  okres Cheb na nový název Základní škola Luby, okres Cheb, 
příspěvková organizace (všichni pro).  
ZM schválilo změnu názvu Mateřské školy Luby, okres Cheb, na nový název Mateřská škola Luby, okres 
Cheb, příspěvková organizace (všichni pro).  
ZM schválilo změnu názvu Základní umělecké školy, okres Cheb na nový název Základní umělecká škola 
Luby, okres Cheb, příspěvková organizace (všichni pro).  
Dále ZM vyhovělo žádosti ředitele ZUŠ pana Vrby o souhlas se zřízením nové pobočky školy v Libé (vš. pro).   

♦ Ředitelka Základní školy Luby Mgr. Vrbová požádala zastupitelstvo o předběžný souhlas s přípravou dvou 
projektů do programu IROP-Podpora infrastruktury pro vzdělávání. Jednalo by se o projekt na rekonstrukci 
učebny chemie za cca 1 mil Kč a projekt na vybudování učebny pracovní výchovy za cca 1 mil. Kč. Současně 
by měl být řešen bezbariérový vstup do objektu školy. Odhadované náklady na přístavbu výtahu a další vnější 
i vnitřní úpravy jsou cca 1,5 mil. Kč. Projekty by bylo nutné v případě schválení dotace předfinancovat, dotace 
by byla ve výši 90 % uznatelných nákladů. Příjem žádostí je plánován na srpen 2016 – leden 2017.  
Zastupitelé žádost paní ředitelky o předběžný souhlas s přípravou dvou projektů a jejich předfinancování 
odsouhlasili (7 pro, 1 se zdržel hl - p. Skála). 

♦ Okresní soud v Chebu požádal Zastupitelstvo města Luby o nové zvolení stávajících přísedících pro Okresní 
soud ve smyslu § 60 a následující zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, soudcích, přísedících a státní správě soudu, 
na volební období 2016 – 2020, a to paní Blanky Haškové a pana Jiřího Večeři, kterým končí mandát dne 
27.8.2016.  
ZM zvolilo paní  Blanku Haškovou a pana Jiřího Večeřu přísedícími pro Okresní soud v Chebu, ve smyslu §60 
a následujících zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, soudcích a přísedících a státní správě soudu (7 pro, 1 se zdržel 
hl. - p. Plzák). 

♦ ZM bylo informováno o Rozhodnutí Ministerstva kultury ČR o přidělení účelové dotace městské knihovně na 
projekt „Přechod na verzi MARC21, nový operační systém“, a to ve výši 25 000 Kč. ZM schválilo přijetí 
účelové dotace od Ministerstva kultury ČR ve výši 25 000 Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města schválilo uzavření veřejnoprávní smlouvy s Karlovarským krajem o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace ve výši 30 000 Kč na realizaci akce „22. Společné hraniční slavnosti Luby – Erlbach“ 
(všichni pro). 

♦ ZM schválilo rozpočtové opatření rozpočtu města Luby č. 2/2016 (všichni přítomní pro). Obsahem 
rozpočtového opatření je navýšení příjmu rozpočtu o 55 000 Kč, což představují dotace od Ministerstva kultury 
ČR ve výši 25 000 Kč a dotace z rozpočtu Karlovarského kraje ve výši 30 000 Kč. 

♦ Zastupitelstvo projednalo návrh změn Pravidel pro prodej pozemků.  Změny se týkaly úpravy cen za prodej 
pozemků, jakož i zapracování legislativních změn do Pravidel (účtování DPH).  
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Nově vytvořená pravidla mají za cíl i nadále podpořit nízkou cenou výstavbu rodinných domů, v ceně se však 
do budoucna promítne případné zasíťování pozemku (příplatek ve výši 10 % na cestní síť, 20 % na kanalizaci, 
15 % na vodovod a 10 % na elektro přípojku, 5 % plyn). V Pravidlech je navýšena  cena okolního 
nezastavěného pozemku (150 Kč/m2) a na pozemku určenému k podnikání, přičemž tato cena může být 
zastupitelstvem změněna dle podnikatelského záměru a počtu vzniku nových pracovních míst pro lubské 
občany). Ceny jsou uvedeny bez DPH. Pravidla pro prodej pozemků nebyla schválena.  
Protože zastupitelé projednávali dvě verze na úpravy cen pozemků a nedošlo ke shodě, paní starostka navrhla, 
aby se pravidla v konečné podobě ještě neschvalovala, že o nich ještě budou jednat na pracovní schůzce 
a schválit by se měla na příštím veřejném zasedání ZM. To ale nebrání schvalování záměrů prodeje pozemků 
již podaných žádostí o prodej. S tímto postupem souhlasili všichni přítomní zastupitelé. 

♦ Starostka informovala zastupitele o vzniklém problému s napojením na místní komunikaci (vybudování sjezdu) 
z pozemku p. Pultra - 985/13 a pozemeku p. Soukupa – 985/9, k.ú. Luby I.  Oba pozemky se na místní 
komunikaci p.p.č. 2706/2, k.ú. Luby I mohou napojit přes nově vzniklý pozemek ve vlastnictví města p.č. 
985/14.  Opět zde však není hotová křižovatka ani tato komunikace a  DI PČR zde nepovolí napojení na místní 
komunikaci, dokud nebudou projektovou dokumentací vyřešeny předepsané šířkové parametry.  Starostka 
seznámila zastupitele s cenovými nabídkami dvou projektových kanceláří na zpracování projektové 
dokumentace ke stavebnímu řízení. Zastupitelé souhlasili s vypracováním PD ke stavebnímu řízení a současně 
vybrali ze dvou nabídek nabídku projekční kanceláře Neutra Project, s.r.o. za cenu 30 734,00 Kč včetně DPH 
(všichni pro). Tímto krokem město vyřeší problém majitelů nově nabytých stavebních parcel a zároveň tak 
zhodnotí další dva pozemky, které se v území nacházejí a jsou připravené k prodeji pro stavbu RD. 

♦ Paní starostka navrhla zastupitelstvu směnit některé pozemky soukromých vlastníků, které by město 
potřebovalo ke svému rozvoji, za pozemky ve vlastnictví města.  
Zastupitelstvo projednalo záměr směnit pozemek p.č 145 v kat. území Luby I  (1251 m2) ve vlastnictví pana 
Aleše Kastla a paní Oldřišky Kastlové za pozemky ve vlastnictví města Luby v kat. území Opatov u Lubů, a to 
p.č. 1706 (5920 m2), st. p.č. 100 (591 m2), p.č. 1673/2 (276 m2), p.č. 1673/4 (631 m2) a p.č. 1673/5 (1782 m2). 
O záměru směnit tyto pozemky bude rozhodováno až po vypracování znaleckých posudků (7 pro, 1 se zdržel). 
ZM projednalo záměr směnit pozemek p.č 200/3 (6004 m2) v kat. území Luby II ve vlastnictví pana Aloise 
Vynáhlovského za pozemky ve vlastnictví města Luby v kat. území Opatov u Lubů, a to p.č. 199/2 (5535 m2), 
p.č. 245/1 (28748 m2) a p.č. 387/7 (19834 m2). O záměru směnit tyto pozemky bude rozhodováno až po 
vypracování znaleckých posudků (7 pro 1 se zdržel hl.). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s Technickoekonomickou studií  - rozšíření systému zásobování pitnou vodou, 
odvedení a čištění odpadních vod v Lubech. Studie pracovala ve dvou variantách – 1. varianta zahrnula 
výhledové lokality, kde by dle ÚP mohla vzniknout nová zástavba, 2. varianta zahrnovala rozšíření vodovodu 
a kanalizace do stávajících lokalit, kde sítě chybí.  
Vodovod: Bylo konstatováno, že zdroje pitné vody jsou schopny zásobovat případné rozšíření vodovodní sítě. 
Ekonomická efektivita byla posuzována z hlediska nákladovosti vodovodu na připojeného obyvatele a dále 
z hlediska efektivnosti vzhledem k budované délce. Investiční náklady na připojení lokality Růžový vrch činí 
pro stávající zástavbu  - varianta 2. = 15,3 mil. Kč (var. 1  = 15,8 mil. KČ), lokalita Pětidomí  var. 2 = 4,4 mil. 
Kč, (var. 1 = 4,4 mil. Kč), lokalita Horní Luby var. 2 = 4,0 mil. Kč, (var. 1 = 4,0 mil. Kč), investice celkem za 
vodovod var. 2 = 23,7 mil. Kč  (var. 1 = 24,2 mil. Kč). K celkové částce nutno přičíst výstavbu nové 
automatické tlakové stanice 400 tis. Kč. Náklady na přípravné a projektové práce 1,5 mil. Kč.  
Kanalizace: Ekonomická efektivita byla posuzována opět z hlediska nákladovosti kanalizace na připojeného 
obyvatele a dále z hlediska efektivnosti vzhledem k budované délce. Investiční náklady na připojení lokality 
Růžový vrch činí pro stávající zástavbu  - varianta 2. = 3,6 mil. Kč (var. 1  = 10,7 mil. KČ), lokalita 
Pětidomí  var. 2 = 9,4 mil. Kč, (var. 1 = 10,0 mil. Kč), lokalita Horní Luby var. 2 = 11,8 mil. Kč, (var. 1 = 11,8 
mil. Kč), investice celkem za kanalizaci var. 2 = 24,9 mil. Kč  (var. 1 = 32,5 mil. Kč).  
V případě souběžné realizace vodovodu a kanalizace by vnikla úspora nákladů týkající se snížení počtu oprav 
vozovky po výstavbě a objemu zemních prací při souběžném uložení vodovodu a kanalizace. Vyčíslení 
nákladů na nové vozovky nebylo předmětem studie.  
Studie zhodnotila možnosti dotačního financování: Operační program Životní prostředí, program MZE, dotační 
programy Karlovarského kraje.  
O realizaci ani o zadání zpracování projektové dokumentace zatím nebylo hlasováno, po delší diskusi 
o potřebnosti této akce byla naplánována schůzka zastupitelů s vedením společnosti Chevak Cheb, a. s., na 
které budou zastupitelé jednat o spoluúčasti společnosti Chevak na investičních nákladech při budování nové 
kanalizace a nového vodovodu v Lubech. 

♦ Paní starostka informovala ZM o uvolnění bytu ve sportovní hale a o záměru hledat nového správce haly. Dle 
názoru paní starostky by měl nový správce opět bydlet ve služebním bytě v hale, a proto navrhla vypsat 
výběrové řízení na obsazení tohoto místa od 1.09.2016. Přednost by měl dostat zájemce, který by se chtěl do 
haly nastěhovat. Paní starostka navrhla, aby o novém správci rozhodli zastupitelé. Výběr by mohl proběhnout 



Lubský zpravodaj červen 2016 strana 12 

v červenci 2016.  
Zastupitelé navrhli, aby byla řešena také situace v MKS a to z důvodu, že je málo využíván a probíhá tam 
minimálně kulturních akcí. Bylo navrženo, aby se v MKS vytvořilo nové místo kulturního pracovníka, který by 
zabezpečil kulturní a společenské akce, ve kterých by byly zapojeni místní občané, svazky, spolky, školy. 
Činnost tohoto pracovníka by měla být na plný úvazek. Nové pracovní místo a výběr pracovníka by měl 
proběhnout do konce roku 2016, výběr provede zastupitelstvo města.   
Obsazení nového pracovního místa v MKS zastupitelé odsouhlasili.  

♦ Zastupitelstvo města schválilo pronájem (nebo propachtování) pozemku  p.č. 2942/1 (1741 m2)  v kat. území 
Luby I paní Fischerové (6 pro, 2 se zdrželi hl.-Mgr. Vrbová, Bc. Pavlovský).  Pro pronájem (propachtování) 
pozemků v kat. území Opatov u Lubů, p.č. 1156/1 (569 m2), p.č. 1155/2 (1394 m2) a p.č. 1155/8 (287 m2) panu 
Petrovi Novému hlasovalo 7 zastupitelů, 1 se zdržel hl. (Mgr. Vrbová).  
Zastupitelstvo města odsouhlasilo (všichni pro) bezúplatný převod pozemku p.č. 1570/1 (1022 m2) v kat. území 
Luby I z vlastnictví státu do vlastnictví města Luby. O bezúplatný převod tohoto pozemku požádala paní 
starostka Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových.  
ZM schválilo kupní smlouvu o koupi nemovité věci, jejímž předmětem je prodej pozemku p.č. 94/5 (20 m2) 
v kat. území Luby I od pana Bartoše do vlastnictví města Luby za sjednanou kupní cenu 1,- Kč. Pro uzavření 
smlouvy hlasovali všichni přítomní členové ZM.  
Zastupitelstvo schválilo záměr prodat pozemky část p.č. 2660 (6 m2) v kat. území LubyI (všichni pro), st. p.č. 
182/2 (21 m2) v kat. území Luby I (všichni pro), část p.č. 1201/3 (cca 1500 m2) v kat. území Luby I (vš. pro). 
ZM neschválilo záměr prodat pozemky část p.č. 2496/1 (cca 1300 m2) v kat. území Luby I (1 pro, 7 proti), část 
p.č. 2350/3 (cca 350 m2) v kat. území Luby I (všichni proti), část p.č. 1201/1 (cca 400 m2) a část p.č. 1200/8 
(cca 200 m2) v kat. území Luby I (2 pro 6 proti).  
ZM schválilo záměr prodat částí objektu na st. p.č. 577 v kat. území Luby I. Po geometrickém zaměření byl 
oceněn objekt skladu č. 2 na na p.p.č. 577/4 a objekt skladu č. 3 na p.p.č. 577/5.  
Zastupitelstvo schválilo prodej objektu skladu  č. 2 na p.č. 577/4 a p.p.č. 577/4 manželů Kormundovým za cenu 
dle znaleckého posudku o ceně, to je za objekt 108 520,- Kč a 14 358,- Kč pozemek (všichni pro).  Zastupitelé 
schválili prodej objektu skladu č. 3 na p.p.č. 577/5 a pozemkové p.č. 577/5 manželům Ďurišovým  za cenu dle 
znaleckého posudku o ceně, to je 53 818,- Kč za objekt skladu a 6 568,- Kč za pozemek (všichni pro).  
ZM schválilo záměr propachtovat pozemek p.č. 1891/2 (230 m2) v kat. území Luby I (všichni pro).   

♦ Zastupitelstvo projednalo žádost domova se zvláštním režimem Kazdův Dvůr o vyjádření, zda jsou pro pro 
město potřebné sociální služby poskytované tímto domovem a zda je možná případná spoluúčast na finančním 
zajištění této sociální služby. Kazdův Dvůr poskytuje v současnosti pobytové sociální služby 2 klientům 
s trvalým bydlištěm v Lubech. Zda je poskytování služeb pro město potřebné ZM neví, určitě může být 
potřebné pro některé občany města. Finanční spoluúčast na zajištění sociální služby pro občany města ZM 
neodsouhlasilo (1 pro, 7 proti).  

♦ ZM projednalo žádost pana Josefa Heřmánka o proplacení movitého majetku, který zůstal v bytě ve sportovní 
hale, který pan Heřmánek opustil, protože mu skončil pracovní poměr ve sportovní hale. Jedná se o vybavení 
kuchyně kuchyňskou linkou s vestavnými kuchyňskými elektrospotřebiči. Pořizovací cena kuchyně byla 
128 000 Kč. Dle znaleckého posudku zajištěného panem Heřmánkem je současná hodnota kuchyně 83 700 Kč. 
Zastupitelé neschválili proplacení movitého majetku panu Heřmánkovi v jím požadované výši. Neshodli se ani 
na proplacení jiné částky, když postupně hlasovali o úhradě 30 tis. (pouze 3 hl.), 40 (tis. Kč (pouze 3 hl. pro) 
a pro úhradu 50 tis. Kč hlasoval jenom 1 zastupitel. 

♦ ZM projednalo návrh paní starostky na doplnění mimořádných oprav BF a to o výměnu výloh a dveří u domů 
242 – 244 v Chebské ulici za cca 200 tis. Kč.  
ZM schválilo navýšení mimořádných oprav BF o 200 tis. Kč (všichni pro).  

♦ ZM schválilo plán činnosti finančního výboru na rok 2016, který předložil předseda finančního výboru pan 
Skála (všichni pro).  

♦ ZM projednalo žádost pana Jiřího Vyhlídala o odsouhlasení jeho záměru vybudovat na pozemcích p.č. 402/5, 
p.č. 13/2 , p.č. 337/2, p.č. 337/1 a p.č. 402/7v kat. území Luby II, v části Horní Luby, samoobslužnou čerpací 
stanici. Dále požádal o prodej části p.č. 402/1 (cca 130 m2) v kat. území Luby II nebo o výměnu této části 
parcely, kterou by potřeboval v případě stavby ČS pro vybudování zpevněné plochy pro zásobování čerpací 
stanice.  
Zastupitelé po diskusi hlasovali o tom, zda odsouhlasí záměr pana Vyhlídala vybudovat na pozemcích 
v katastrálním území Luby II samoobslužnou čerpací stanici pohonných hmot a záměr neodsouhlasili (3 hl. pro, 
3 proti a 2 se zdrželi hlasování). 
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